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OŠ KAŠTANJER PULA 

KLASA: 007-04/22-02/08 

URBROJ:2168/01-55-54-02/06-22-2 

Pula, 16.9.2022. godine 

 

Z A P I S N I K 

 

Zapisnik s 13. sjednice Školskog odbora OŠ Kaštanjer Pula održane 16.9.2022. godine u učionici 

glazbene kulture s početkom u 14:00 sati. 

 

Uz Poziv članovima Školskog odbora priložen je radni materijal:  

1. Zapisnik s prethodne sjednice 

2. Financijski Plan za 2023. godinu s projekcijama 2024-2025 s obrazloženjem. 

 

Nazočni:  

Sabina Benazić – predstavnik roditelja 

Ansila Begić-Čadžić – predstavnik Skupa radnika 

Tatiana Giorgi – predstavnik Učiteljskog vijeća  

Ksenija Percan – predstavnik osnivača 

Maja Prokl - predstavnik Učiteljskog vijeća 

 

Odsutni: 

Renato Perc – predstavnik osnivača  

Lucija Čekić – predstavnik osnivača  

Sjednici su još nazočili: 

Nada Crnković – ravnateljica škole 

Darinka Jadreško-Cerovac – računovotkinja škole  

 

Ravnateljica škole Nada Crnković pozdravlja prisutne članove daje riječ predsjednici Školskog 

odbora Tatiani Giorgi koja otvara 13. sjednicu Školskog odbora OŠ Kaštanjer Pula, utvrđuje 
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kvorum i konstatira da su svi prisutni dobili potrebne materijale putem maila te predlaže dnevni 

red sjednice s nadopunom 3. točke dnevnog reda: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2. Financijski Plan za 2023. godinu s projekcijama 2024.-2025. s obrazloženjem 

3. Razno 

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su suglasni s predloženim dnevnim redom. 

 

Ad.1) Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

 

Zaključak: Zapisnik s prethodne sjednice prihvaćen je jednoglasno od članova Školskog odbora. 

 

Ad.2) Financijski plan za 2023. godinu s projekcijama 2024.-2025. s obrazloženjem 

 

 

Zaključak: Članovi ŠO jednoglasno su suglasni s Financijskim planom za 2023. godinu s 

projekcijama 2024.-2025. s obrazloženjem. 

 

Ad.3) Razno 

Predsjednica Školskog odbora Tatiana Giorgi otvara treću točku dnevnog reda i daje riječi 

ravnateljici škole Nadi Crnković koja obrazlaže situacije oko prijave potrebe za učiteljima 

Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i TK u IŽ.  

Naime, Škola je prijavila potrebu za učiteljem/icom kemije za određeno nepuno radno vrijeme na 

23 sati tjednog rada. UO za obrazovanje, sport i TK uputio je osobu koja se nalazi u njihovim 

evidencijama. U komunikaciji s upućenom osobom gđa. Banković, ista je odbila ponuđeno iz 

razloga što radi na neodređeno u ostalim školama i  za dio koji joj nedostaje trebala bi dati 

sporazumni raskid ugovora kako bi kod nas sklopila Ugovor o radu na određeno. O istom se gđa. 

Banković i pismeno očitovala.  

Škola je  obavijestila UO za obrazovanje, sport i TK o ishodu istog. 
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Do rješavanja natječaja za učitelja kemije zaposlili smo Tihanu Vujinović, doktora znanosti u 

tloznanstvu.  

Od osnivača smo dobili suglasnost da možemo zaposliti još jednu osobu na neodređeno puno radno 

vrijeme u PB  budući da postoji potreba za stalnom učiteljem/icom više od tri uzastopne godine te 

još 2 na određeno puno radno vrijeme. Škola je prijavila potrebu UO za obrazovanje, sport i TK za 

učiteljem/icama RN u PB i to 2 izvršitelja na neodređeno puno radno vrijeme i 2 izvršitelja na 

određeno puno radno vrijeme te učitalja/icu RN na puno određeno radno vrijeme  za privremeno 

odsutnog zaposlenika. UO za obrazovanje, sport i TK uputio nam je učiteljicu D. Mejak koja je 

kod njih u evidenciji kao osoba koja u školskoj/skim ustanovama radi na nepuno neodređenom 

radno  vrijeme. Proveden je razgovor s istom te nakon razgovora i sagledane situacije u kojoj nije 

pedagoški opravdano imati za manji uzrast dvije učiteljice za rad u PB-u, poslan odgovor UO za 

obrazovanje, sport i TK o nemogućnosti prihvaćanja iste za to radno mjesto. Potreban broj 

učiteljica u produženom boravku ove godine je pet. Dvije učiteljica za prve razrede,  dvije učiteljice 

za druge razrede i jedna učiteljica za treće razrede.  

 

Ravnateljica škole najavila je uvođenje Građanskog odgoja. Učiteljica Hrvatskog jezika Nataša 

Ilić-Agatić i učitelj Povijesti Nikola Vukelić pohađali su edukaciju kako bi mogli biti nositelji 

novog predmeta. Sve škole u Puli ušle su u projekt provođenja Građanskog odgoja koji će biti 

organiziran za pete razrede u ukupnom fondu od  70 sati , a izvodit će se tijekom cijele školske 

godine kao izvannastavna aktivnost.  

Grad je osigurao sredstva za suradnju s firmom higijenskih proizvoda kojim će se nabaviti dva 

držača za higijenske uloške te ulošci za učenice od 4. do 8. razreda. Držači će biti postavljeni u 

ženski toalet kako bi djevojčice imale pristup besplatnim higijenskim ulošcima. Ravnateljica škole 

navodi kako je potrebno provesti razgovore s učenicima i učenicama kako ne bi došlo do 

začepljenja  odvoda i neprimjerene uporabe proizvoda. Razrednici na Satu razrednika, ali i roditelji 

kod kuće, trebali bi provesti razgovor o pravilnom zbrinjavanju higijenskih uložaka.  

Ravnateljica škole upoznaje ŠO s problemom postavljanja klime koji se pojavio u školi. Pojašnjava 

kako se na nju vrši pritisak od strane učitelja/ice da se postavi klima u donje učionice. Vanjska 

jedinica klime se nema gdje postaviti jer tom stranom zida prolaze cijevi radijatora. Kako je u 

donjim učionicama hladnije nego u učionicama na katu, škola nije išla u postavljanje klima u donje 
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učionice. Intencija je da se školom provede centralna klima te da se to uvrsti u Plan dogradnje i 

izgradnje škole.  

Ravnateljica škole dalje navodi kako se za Nacionalne ispite saznalo preko medija jer škole nisu 

dobila službeni dopis. Stiglo je pismo isprike ravnatelja  u ime institucije za Nacionalnog centra za 

vanjsko vrednovanje (NCVVO). Nacionalni ispiti provodit će se tijekom ožujka kroz tri tjedna u 

osmim razredima. Još nije poznato tko će ih provoditi i na koji način. Najavljeno je da će se 

Nacionali ispiti sljedeće školske godine provoditi i za četvrte razrede.  

 

Predsjednica ŠO Tatiana Giorgi daje treću točku na glasanje te konstatira da je jednoglasno 

usvojena.  

 

Zaključak: Točka razno jednoglasno je usvojena kao što to je prezentirano u cijelom tekstu. 

 

Sjednica je završila u 15:14 sati. 

 

U Puli, 16.09.2022. 

 

           Zapisničar:                     Predsjednica Školskog odbora 

 

______________________                                    _____________________________  

Maja Prokl, mag.prim.educ.                                  Tatiana Giorgi, prof. GK  


